
DA BO V NAŠI OBČINI
PRIJETNEJE ŽIVETI

Občina Moste-Polje obsega mestno,
primestno in hkrati izrazito hribovito
okolje. Tako kot je različna struktura
občine, si nasprotujejo tudi želje obca-
no\. Da pa bi se prav vsi, ki živimo in
delamo v tem prostoru, kar se da pri-
jetno počutili, mora biti skrb prav
vseh.

Moščani si želijo več parkirnih mest,
urejenih zelenic, čistega zraka, manj
hrupa, kakovostno ponudbo, varne
prehode za pešce, več igrišč, pokritih in
odprtih športnih površin, urejene bre-
Žine reke Ljubljanice, obnovljene fa-
sade v centru Most, več pestrosti in
zanimivosti.

Šolniki, in ne samo oni, si zelijo boljših razmer za učence in dijake.
Igrišče, ki stoji za Gimnazijo Moste, je vse kaj drugega kot to, ker se ne
dogovorimo. Primestje tarna, pa ne od včeraj, da si želi boljšo poveza-
nost z mestom. Avtobusi vozijo preporedko - trpijo predvsem dijaki in
vsi, ki sami niso vozniki. Sajje Ljubljana že tako zatrpana z avtomo-
bili! Založani upravičeno negodujejo nad hrupom, smradu imajo tudi
čez glavo. Upajo, da se lansko leto ne bo ponovilo. Nekaj pločnikov in
varnih pešpoti bi bilo še potrebno urediti, očistiti nesnago po gozdičkih
in manj prometnih poteh, ki odlaganju odpadkov pač niso namenjene,
kot mislijo občasni ali stalni odjemalci teh površin, ki vozijo svinjarijo
izpred lastnega praga v okolje, ki s svojo naravno obnovo ni sposobno
vsega predelati. Naj bo vsa ta krama, kjer koli, samo da ni pred našimi
vrati!

Hriboviti del občine prosi in mcleduje za ceste; ne samo za asfaltne,
ampak tudi za čisto navadno cesto, kipa mora zaslufiti to ime. Vodaje
v prenekateri hribovski vasi še vedno problem - ali sicerje, pa na meji
oporečnosti, ali pa jo v poletju dovažajo s pomočjo gasilcev. Divjad
dela škodo na njivah in poljih, kmetje in lovci se dogovarjajo, kako
določiti število divjadi, ki ga prostor prenese brez večje škode. Nekaj
črnih gradenj, ki so bolj ali manj posegle v zelene površine, dnevno
spreminja našo krajino.

Kakšna nasprotja? Fužinčani nimajo dovolj vrtcev, Jaršanijih zapi-
rajo, ni telefonov, kmetje napajajo živino s pripeljano vodo. Betonski
rezervoar pri Planinskem domu na Jančah ne drži vode, pa ne sprašujte
za izvajalca! Da le ne bi prišlo do požara! To je del našega vsakda-
njika.

Različni interesi, različni pristopi. Nekdo hodi po pločniku in ugo-
tavlja, daje Ljubljana slabo pometena in smetnjaki prepolni. Kdo drug
premaguje cesto, kiji ob dežju ali po koncu zime komaj še lahko tako
rečemo. Vse te razlike jepotrebno odpraviti, jih primerno sanirati, tako
da bosta oba zadovoljna, eden brez drugega pač ne moremo živeti.

Kako pospešiti razvoj drobnega gospodarstva in ob pomoči razvoj-
nega sklada za drobno gospodarstvo in podjetništvo odpirati nova
delovna mesta? Tu je med prvimi v Sloveniji začel delovati pospeše-
valni faktor, naslednji korak je ustanovitev sklada za pospeševanje in
obnovo kmetijstva v občini.

Lahko pa si uredimo okolje, da bo prijetnejše, varnejše, da bo na
naših cestah manj povoženih, da bomo starši kot vozniki sedli za volan
z obiutkom odgovornosti. Saj so žejutri lahko žrtve naši otroci.

O vsem tem smo se pogovarjali v občini, v upravnih organih, izvrš-
nem svetu. Prav vsi, tako poslanci kot vodstvo, si prizadevamo, da bi
bilo v občini življenje bolj urejeno in prijetnejše, kljub vsem težavam, ki
nas pestijo.

JANEZ JANČAR
predsednik skupščine občine

Ljubljana Moste-Polje


